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Jørgen Jørgensen, formand for SF Sønderborg skriver: 

Det er glædeligt, at der fra forskellige politiske sider, er tilkendegivet opbakning til at 
bevare Lysabild Børneunivers. Tak for de klare politiske meldinger. Den egentlige hensigt 
med den besynderlige lederrokade er stadig uafklaret. Vil LysabildBbørneunivers på sigt 
igen få egen ledelse? 

Eller er universet tænkt permanent underlagt Hørup Centralskoles ledelse og dermed 
prøveklud på opstarten af én fælles distriktsledelse som princip for alle skoledistrikter i 
Sønderborg? 

Svar udbedes, fordi der mangler politiske tilkendegivelser på det og hele forløbet tyder på 
en sådan bagtanke. 

Mon ikke rigtig mange i skoleverdenen, efter det aktuelle forløb, ønsker sig klar besked fra 
politikerne, om dét er hensigten. 

Det er ikke nok at forsikre om skolens fortsatte eksistens, som flere politikere gør. 

Man bør også forholde sig til under hvilke betingelser, det vil ske. 

Eller er det også bare noget politikerne igen overlader til forvaltningen at bestemme – og 
måske melde ud i juleferien? 

Deltag i debatten på SønderborgNYTs Facebookside, som du finder ved at klikke her. 

https://www.facebook.com/SdbNYT/posts/2627100777340470

